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Interpelacja dotycząca stanu drzew przy Alei Solidarności 

W związku z docierającymi do mnie informacjami (wzbogaconymi o WIZJę lokalną) 

dotyczącymi stanu drzew przy Alei Solidarności (przy boisku treningowym Lublinianki wzdłuż 

rzeki Czechówki pomiędzy ulicą Poniatowskiego a ulicą Lubomelską) proszę o niezwłoczne zajęcie 

się tą kwestią. 

Większość znajdujących się na tym odcinku drzew zostało poważnie uszkodzonych w 

wyniku najprawdopodobniej nadgryzień bobrów, skutkiem czego w każdej chwili mogą one 

,,zawalić się" na ogrodzenie boiska treningowego Lublinianki. 

Ponadto pragnę podkreślić, że wskazany przeze mnie odcinek, stanowi miejsce spacerów z 

psami licznych lublinian, co dodatkowo zwiększa potencjalne niebezpieczeństwo. 

W związku z powyższym, proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie 

kwestią i rozwiązanie sygnalizowanego przeze mnie problemu. 

Z wyrazami szacunku 


